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Z A P I S N I K 
s 86. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 24. studenoga 2014. godine 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio 
Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., 
Dario Medvedec, direktor GSC Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda 
Turističke zajednice Grada Delnica, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav 
Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija 
Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić. 
 
PLANSKI KOLEGIJ 

 
ĐULIO JUSUFI 

- Provode se aktivnosti uz donošenje proračuna i projekcija proračuna u sklopu čega je i 
Odluka o izvršavanju i obrazloženje programa te Plan razvojnih programa. 

- Odlazak u HABOR jer je dobivena suglasnost Ministarstva financija za zaduživanje. 
Istoga dana otići će i u RRIF gdje Grad, u sklopu pretplate, ima pravo na besplatne 
konzultacije. 

- Obzirom da ističe leazing za službeno vozilo Toyota potrebno je ishoditi policu 
osiguranja. 

- Napravljen je ispravak staža za volontere, radilo se na „Erste stanovima“, tekućim 
knjiženjima. 

- Kolega Majnarić redovito sudjeluje na sastancima Projektnog tima za Supilovu ulicu, 
sudjeluje u programu E-županija, provodi komunikaciju za korištenje obnovljivih izvora 
energije i povećanje energetske učinkovitosti. 

- Odgovor vezan uz sredstva uputit će se Državnoj upravi za zaštitu i spašavanje. 
- Na prijedlog gradonačelnika definiran je datum održavanja sjednice Gradskog vijeća za 

18. prosinca 2014. godine. 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Ovoga tjedna prioritet će biti zaštita knjižne građe (umotavanje u foliju i lijepljenje) te 

stručenje doniranih knjiga.  
- Zatražit će se ponuda za uvezivanje periodike u sveske (Goranski novi list i Besejda). 



- Sat hrvatskog jezika održat će se u Knjižnici što treba dogovoriti sa Školom. 
- Odradit će se radijska emisija „Čitateljski kutak“ i kreativna radionica na kojoj će se 

izrađivati velike pahulje koje će biti postavljene na klizalištu. 
- U subotu će se održati prva radionica u sklopu Delničke adventske bajke. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- Protekli vikend se, obzirom na lošu nosivost tla, radila izmjena materijala na parkiralištu 
pred Hotelom „Risnjak“. Također su fugirani tlakovci na trgu i Supilovoj te su obavljeni 
završni radovi od strane „Arkade“. Obilježena je horizontalna signalizacija parkirališta i 
pješačkih prijelaza. Asfaltirano je raskršće prema Kinu. 

- Redovito se obavljaju poslovi vezani uz nezakonito izgrađene građevine, ažuriranje 
imovine i nerazvrstanih cesta, komunalni doprinos, posebni uvjeti gradnje, održavanje 
objekata u vlasništvu Grada, priprema za advent. Nadovezao se gradonačelnik zatraživši 
da od sutra, obzirom na adventska događanja, na trgu ne smije biti parkirano niti jedno 
vozilo (izuzev obitelji koja tamo stanuje). 

- Prisustvovat će tehničkom pregledu Lidla. 
- Redovito se šalju ovrhe za firme i privatnike a vezano za komunalnu naknadu. U tom će 

se smislu napraviti kronologija događanja kako bi se sagledali svi predmeti i zauzeo stav 
o službenoj ovrsi. 

- Dostava u Supilovoj ulici bit će ograničena do 9 sati a ista će se označiti horizontalnom 
signalizacijom. 

- Potrebno je voditi brigu o parkiranju kako bi se zadovoljilo pravilo zakona koji kaže da je 
na nogostupu dozvoljeno parkiranje ukoliko ima minimalno 160 cm prostora za pješake. 
U tom će smislu biti potrebno promijeniti Odluku. Označit će se i parkirališna mjesta za 
invalide.  

 
HRVOJE ZATEZALO 

- Zasadit će se još jedna lipa na lokaciji pokraj fontane, te stavljanje malča čime bi se 
završili poslovi vezani uz lipe. Izvršit će se vraćanje margilja na Lujzijani. Gradonačelnik 
je zatražio uređenje trokuta na ulazu od Delnice.   

- Informirat će se o nabavci cvjetnog materijala. 
- Provodit će se aktivnosti vezane uz advent: oličena je nadstrešnica koje će se danas 

postaviti, pripremljeno je sve za adventski vijenac. Gradonačelnik je zatražio da djelatnici 
Risnjaka preuzmu grane od obitelji Rački u Ulici Doli II te da se iste iskoriste za 
dekoraciju adventskog vijenca i nadstrešnice. 

- Gradonačelnik je također zatražio da se Supilova ulica očisti od grana koje su popadale 
uslijed postavljanja novogodišnje dekoracije. 

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Provodit će se aktivnosti vezane uz Delničku adventsku bajku. Potrebno je preseliti 
pozornicu, dovesti štandove iz Ravne Gore.  

- Danas dovršava oglas za „Vikend van Zagreba“ u kojem će se najaviti zbivanja kroz 
advent te zimska ponuda Grada Delnica. 

- Pripremljena je medijska najava za vikend događanja. 
- Priprema se materijal za Goranski novi list u svezi događanja u prosincu. 
- Za Kvarner family obići će se iznajmljivači koji su se prijavili radi sklapanja ugovora. 
- Pripremit će se prilog za Besejdu, ažurirat će se web stranica. 
- U srijedu će prisustvovati Danima turizma u Fužinama. 
- Gradonačelnik je zatražio da se svim elektroničkim i tiskanim medijima dostavi najava za 

adventska događanja. 
 



ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Radit će na sređivanju pedagoške dokumentacije, arhiviranju te poslovima vezanim uz 

knjigovodstveni servis. 
- Glavne aktivnosti bit će izrada novogodišnjih ukrasa za kićenje jelkice u holu zgrade 

Gradske uprave. 
- Sutra će, u svrhu suca porotnika, prisustvovati ročištu na Županijskom sudu, a u srijedu 

na Info punktu. 
- Provodit će aktivnosti vezane za izbor novih članova upravnog vijeća. 
- Pripremit će potreban materijal za izmjenu osnivačkog akta koji će se uputiti na Gradsko 

vijeće.  
 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Na prostor placa postavljena je novogodišnja jelka. 
- Počet će se s radovima na uređenju teretane. 
- Obavit će se čišćenje od grana ceste prema Podgori. 
- Napravit će se servis pumpe na tehničkom vozilu. 
- U subotu sudjeluje na aktivnostima kićenja jelke na placu. 

 
DARIO MEDVEDEC 

- Iz sredstava proračuna (rebalans) PGŽ dobivena su dodatna sredstva za završetak 
zatvaranja južne i zapadne strane klizališta. Na južnoj strani popravljena je nadstrešnica i 
napravljen okapni lim dok će se sa zapadne strane zatvoriti kružni otvori jer je bilo 
slučajeva da su djeca bacala kamenje na klizalište. 

- Što se tiče izgradnje svlačionica napravljeni su geodetski radovi, projektiranje je u tijeku i 
ovaj tjedan se očekuje kompletiranje troškovnika i raspisivanje natječaja. 

- U proračunu PGŽ također su predviđena sredstva za ogradu klizališta te će se u svezi s 
time pristupiti prikupljanju ponuda. 

- U tijeku je ugovaranje radova vezanih uz skakaonice. Radovi bi trebali započeti na 15 i 8 
metarskim skakaonicama za što postoje osigurana sredstva u proračunu PGŽ i 
Ministarstva turizma.  

- U suradnji s „Risnjakom“ preseljena je plastika iz garaže i ista je smještena u prostor 
klizališta. 

- GSC se uključio u organizaciju Delničke adventske bajke. U tu svrhu uredit će se prostor 
klizališta a pripremit će se i cijeli niz događanja (elektronski nogomet, mađioničari, 
trampolini…)  

- Bazen je u punoj funkciji. 
- Što se tiče nogometnog igrališta posjetili su nas zainteresirani za investiranje, to su osobe 

koje imaju iskustva s EU fondovima i kojima je dostavljen do sada pripremljen nacrt 
projektnog zadatka. Zatražio je da Grad Delnice sa sportskom zajednicom i udrugama te 
zainteresiranim gospodarskim subjektima sudjeluju u izradi i potvrdi konačnu verziju 
projektnog zadatka kako bi se moglo pravovremeno  nastaviti sa aktivnostima na izradi  
idejnog projekta za što postoje osigurana sredstva u Proračunu PGŽ i Grada Delnica.  

- Potrebno će biti organizirati sastanak sa sportskim klubovima. 
- GSC će biti nositelj Sanjkaškog kupa u organizacijskom smislu. Radi se na pripremi te na 

osiguranju dodatnih sredstava od sponzora i donatora. Održat će se sastanak na kojem će 
se precizirati detalji i napraviti raspored događanja kako bi se moglo krenuti s tiskanjem 
plakata. 

 
 
 



GORDANA PISKAČ 
- Sutra je tehnički pregled ceste prema Srednjoj školi. Danas će s nadzorom pregledati svu 

potrebnu dokumentaciju. 
- 27. studenoga je tehnički pregled Lidla u čemu će sudjelovati predstavnik Grada obzirom 

da smo dali posebne uvjete gradnje. 
- Za Radnički dom nije dobiven energetski certifikat. 
- Potrebno je zauzeti stav u svezi prava služnosti odnosno prava puta za Hrvatski telekom. 
- U Supilovoj ulici još uvijek ima puno aktivnosti, puno detalja koje treba riješiti. Fontanu 

je potrebno obraditi u kamenu, urediti cvjetnjak, svjetlosne efekte i pustiti u pogon sustav 
špricanja vode. 

- Od Hrvatskih šuma očekuje račun za plaćanje korisnih funkcija šuma.  
- Od Komunalca zaprimljen je upit o planu radova za iduću godinu za vodne građevine. 
- Zaprimljen je zahtjev za otkup zemljišta u zoni K1 (Energy pellets). Potrebno je 

usuglasiti se s novim Pravilnikom o procjeni vrijednosti nekretnina. U tu svrhu potrebno 
je pronaći novog sudskog vještaka jer je dosadašnji odustao od obavljanja tih poslova za 
Grad. 

- Gospodinu Zafirovu poslat će se odgovor u svezi njegovog zahtjeva. 
 
 
TOMISLAV MRLE 

- PGŽ poslati će se izvješće vezano uz savjet mladih, a Poreznoj upravi Rijeka vezano za  
Klub 138. brigade a na traženje Općinskog državnog odvjetništva. 

- Održat će se sjednice komisija za stipendije, poslat će se odgovori udrugama vezano uz 
sufinanciranje, pripremit će se izvješće vezano uz sredstva TZ Kvarnera za organizaciju 
Kotar festa. 

- S volonterkama pravnicama razmotrit će prijedlog ugovora za HT. 
- U četvrtak i petak je u Malom Lošinju bio na susretu s Županom. Između ostalog 

razgovaralo se o zemljišnim zajednicama te je dogovoreno da se sljedeći sastanak održi u 
Delnicama. Župan je podnio informaciju da Vlada nastavlja s decentralizacijom poslova 
na način da županija više neće biti osnivač Srednjih škola nego da će to biti jedinice 
lokalne samouprave. 

- Potrebno je odlučiti na koji način preseliti obitelj Ivanišević iz Gustog laza. 
- Što se tiče plana i programa rada Gradskog vijeća očekuje prijedloge točaka o kojima bi 

se razmatralo na sjednicama. 
- Započet će s radom na izmjeni i dopuni Odluke o mjesnim odborima. 

 
 

Dovršeno u 9,00. 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 
 
 
 
 
 


